

Bulletin Special Issue – Sonderausgabe 2014

editor@eaasdc.eu

Attention Club Boards

Again this year we offer a special issue of the Bulletin, aimed primarily at newcomers to Square Dance and freshly graduated dancers. Contrary to last years, this special Bulletin will be supplied free of charge, provided that the class was registered with the EAASDC, takes place and will end in 2014. This information was featured in a newsletter that all Club boards should have received in early May. The number of incoming orders however was astonishingly very low.

Maybe some Board members did not notice this newsletter. The books that have been ordered just were supplied, but still there is some stock of the booklet. In case you did overlook to order and want to receive it, please contact the Editor immediately, stating number of class members as well as end date of the class. You may still be able to get some booklets.



And in case you did not register your class, you can receive the Special Bulletin at € 2 per piece, postage and packing extra. All this subject to availability.

So send an email to editor@eaasdc.eu with 1) Club name 2) number of class members = number of free Bulletins 3) registered start date and end date of the class.

In any case, the Bulletins will be sent to the club address registered with us.

Achtung Clubvorstände

Auch dieses Jahr gibt es wieder eine Sonderausgabe des Bulletins für frisch graduierte TänzerInnen und Tänzer. Im Gegensatz zu den Vorjahren wird das Heft diesmal kostenlos bereitgestellt unter der Voraussetzung dass die Class ordnungsgemäß bei der EAASDC gemeldet ist und die Class 2014 stattfindet bzw. endet. Das haben wir allen Clubvorständen in einem Newsletter Anfang Mai mitgeteilt, aber die eingegangenen Bestellungen waren erstaunlich gering.

Vielleicht hat der eine oder andere Clubvorstand den Newsletter nicht gelesen. Die bestellten Hefte wurden gerade ausgeliefert, aber es gibt noch einen kleinen Vorrat an Heften und falls Ihr die Bestellung übersehen habt und noch Hefte haben möchtet, meldet Euch bitte umgehend beim Editor unter Angabe der Zahl der Students in der Class und des Endtermins der Class. Vielleicht ist es möglich, Euren Bedarf noch zu decken.

Und falls keine Class angemeldet wurde, können die Sonderhefte auch zum Preis von 2 € per Stück plus Verpackung und Versand geliefert werden. All dies nur solange der Vorrat reicht.

Also bitte eine Mail an editor@eaasdc.eu mit 1) Clubname 2) Anzahl der neuen Tänzer = Anzahl der kostenlosen Sonderhefte 3) angemeldeter Classbeginn und Ende (Graduation)

Grundsätzlich werden die Sonder-Bulletins nur an die uns angegebene Postanschrift des Clubs (MA1) versandt..